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ဇန္နဝါရီ ၃၀၊ ၂၀၂၀ 

စာရင္းစစ္ခ်ဳပ္အစီရင္ခံစာ သုံးသပ္ခ်က္ 
မ်ားသည္ တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕အား 
အထင္ျမင္လြဲမွားေဝဖန္မႈမ်ား ျဖစ္ေပၚေစခဲ့ 
သည္ဟု တိုင္းဘ႑ာေရးဝန္ႀကီးက ေျပာ 
ၾကားရာ ႏိုင္ငံေရးနည္းျဖင့္ ေရးသားခဲ့ျခင္း 
မဟုတ္ဘဲ ဥပေဒအတိုင္းေဆာင္ရြက္ျခင္းဟု 
ရန္ကုန္တိုင္းစာရင္းစစ္ခ်ဳပ္ ေဒၚခင္သန္းလွ 
က ေျပာၾကားသည္။

ဇန္နဝါရီ ၃၀ ရက္က ျပဳလုပ္သည့္  
ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္၊ ၁၁ ႀကိမ္ 
ေျမာက္ ပံုမွန္အစည္းအေဝး (၁၁) ရက္ ေျမာက္ 
ေန႔တြင္ ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီး စာရင္းစစ္ခ်ဳ ပ္ 
၏ ၂၀၁၇ -၂၀၁၈ခု၊ ဘ႑ာေရးႏွစ္ စစ္ေဆး 
ေတြ႕ရွိခ်က္ အစီရင္ခံစာႏွင့္ ျပည္သူ႔ေငြစာရင္း 
ေကာ္မတီ၏ ေလ့လာေတြ႕ရွိခ်က္ႏွင့္ သေဘာ 
ထားမွတ္ခ်က္ အစီရင္ခံစာတို႔အေပၚ  ကိုယ္ 
စားလွယ္မ်ား၏ ေဆြးေႏြးခ်က္မ်ားႏွင့္စပ္လ်ဥ္း 
ၿပီး သက္ဆိုင္ရာ တိုင္းေဒသႀကီးအဆင့္အဖြဲ႕ 
အစည္းဝင္မ်ားက ေဆြးေႏြးရာတြင္ ယခုကဲ့ 
သို႔ အျပန္အလွန္ေျပာၾကားခဲ့ျခင္း ျဖစ္သည္။

''တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕ရဲ႕ ၂၀၁၇- 
၂၀၁၈ ဘ႑ာေရးႏွစ္ စာရင္းစစ္လုပ္ငန္း 
အၿပီးသတ္ေဆြးေႏြးမႈ (Winding Up) အား 
၂၀၁၉ ၾသဂုတ္ ၁၄ ရက္ေန႔တြင္ လုပ္ေဆာင္ 
ခဲ့ပါတယ္။ အဆိုပါ Winding Up လုပ္တဲ့ 
အစီရင္ခံစာမွာပါရွိျခင္းမရွိတဲ့ အခ်က္မ်ား 
ကို စာရင္းစစ္ခ်ဳပ္အစီရင္ခံစာတြင္ သုံးသပ္ 
ေဖာ္ျပထားျခင္းက လႊတ္ေတာ္အတြင္း၊ 
ျပည္သူအတြင္း တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕ 
အေပၚ အထင္အျမင္လႊဲမွားေဝဖန္မႈမ်ား ျဖစ္ 
ေပၚလာေစခဲ့ရတာကို ေတြ႕ရပါတယ္""ဟု 

ဝန္ႀကီးဦးျမင့္ေသာင္းက ေျပာၾကားသည္။
စာရင္းစစ္ဆိုသည္မွာ စာရင္းစစ္ေဆး 

ရာတြင္ ျပႆနာရွာရသည့္အဖြဲ႕အစည္းမ်ဳိး 
မဟုတ္ဘဲ စာရင္းစစ္၊ ေငြေရး ေၾကးေရး၊ 
ဘ႑ာေရးစည္းမ်ဥ္းမ်ား ညီၫြတ္ မႈမရွိပါက 
တည့္မတ္ေပးရသည့္ အဖြဲ႕အစည္းျဖစ္ 
ေၾကာင္း စာရင္းစစ္အဖြဲ႕မ်ား ကိုယ္တိုင္သိရွိ 
ရန္ လိုအပ္ေၾကာင္း ၿမိဳ႕ေတာ္ဝန္ကလည္း 
လႊတ္ေတာ္တြင္းေဝဖန္ခဲ့သည္။

ယင္းသို႔ ေျပာၾကားခဲ့ျခင္းမ်ားအေပၚ 
ေဒၚခင္သန္းလွက အစီရင္ခံစာတြင္ ေရးသား 
ေဖာ္ျပခ်က္မ်ားမွာ မည္သူ႔ကိုမွ် တိုက္ခိုက္ 
ျခင္းမဟုတ္ဘဲ ျပ႒ာန္းထားသည့္ ဥပေဒ၊ 
နည္းဥပေဒမ်ားအတိုင္းသာ ေဆာင္ရြက္ 
ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း ျပန္လည္တုံ႔ျပန္ခဲ့သည္။ 

''စာရင္းစစ္ခ်ဳပ္႐ုံးရဲ႕ ေရးသားခ်က္မ်ား 
က မည္သည့္ဝန္ႀကီးဌာန၊ မည္သည့္အဖြဲ႕ 
အစည္း ကိုမွ ႏိုင္ငံေရးနည္းနဲ႔ ေရးသားျခင္း 
မဟုတ္ပါဆိုတာကို ေျပာခ်င္ပါတယ္။ ႏိုင္ငံ 
ေတာ္က သတ္မွတ္ထားတဲ့ ဥပေဒ၊ နည္း 
ဥပေဒ၊ လုပ္ထုံးလုပ္နည္း၊ အမိန႔္၊ ၫႊန္ၾကား 
ခ်က္မ်ားနဲ႔ မကိုက္ညီျခင္းမ်ား၊ ႏိုင္ငံေတာ္ 
ဘ႑ာေငြ မေလ်ာ့နည္းေရးကိုသာ ဦးတည္ 
ၿပီး အႀကံျပဳျခင္းသာျဖစ္ပါတယ္။ စာရင္းစစ္ 
က ႏိုင္ငံေတာ္ရဲ႕ရေငြေတြ ေလ်ာ့နည္းမႈရွိ 
လား အဓိကစစ္ရပါတယ္"" ဟု ရန္ကုန္တိုင္း 
စာရင္းစစ္ခ်ဳပ္က ေျပာၾကား သည္။

သမၼတ႐ုံးၫႊန္ၾကားခ်က္ ၃/ ၂၀၁၈ အရ 
ျပင္ပေပါက္ေစ်းထက္ နည္းေန၍ မရပါ 
ေၾကာင္း၊ အခြန္အခႏႈန္းထား နည္းေနသည့္ 
အတြက္ ေပၚလြင္ႏိုင္ေအာင္ ယွဥ္ၿပီးေရးသား 
ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း၊ စာရင္းစစ္သည္ ဘက္လုိက္ 
ေရးသား၍မရေၾကာင္း အရွိကိုအရွိအတိုင္း 

ေရးသားတင္ျပရျခင္းသည္ မိမိတာဝန္သာ 
ျဖစ္ပါေၾကာင္း၊ ေတြ႕ရွိသည့္အတုိင္း မေရး 
သားမတင္ျပပါက စာရင္းစစ္သည္ တာဝန္ 
ပ်က္ကြက္ျခင္းျဖစ္သည္ဟုဆုိသည္။ 

ဆက္လက္၍ ယခင္ကာလမ်ားတြင္ 
ငွားရမ္းခႏႈန္းမ်ားသည္ ငါးႏွစ္တစ္ႀကိမ္သာ 
ျပင္ဆင္ခြင့္ရျခင္း၊ ငွားရမ္းခ ခ်ိဳသာစြာျဖင့္ 
ႏွစ္သုံးဆယ္၊ ႏွစ္ငါးဆယ္ ႏွစ္ရွည္ငွားရမ္း 
ထားျခင္းႏွင့္ အက်ဳိးတူရသည့္ အခြင့္အေရး 
မ်ားအား ကုမၸဏီသို႔ ငွားရမ္းျခင္းစသည့္ 
နစ္နာမႈမ်ားကို ျပည္သူမ်ားသိေအာင္ တင္ျပ 
ထားျခင္းသာ ျဖစ္သည္ဟုဆိုသည္။ 

''တင္ဒါေခၚယူမႈ စစ္ေဆးရာမွာလည္း 
ႏိုင္ငံေတာ္သမၼတ႐ုံးရဲ႕ ၫႊန္ၾကားခ်က္န႔ဲအညီ 
ေဆာင္ရြက္ျခင္း ရွိမရွိ စစ္ေဆးတင္ျပျခင္း 
သာျဖစ္ပါတယ္"" ဟု ေဒၚခင္သန္းလွက ေျပာ 
ၾကားသည္။          
(ကိးုကား-https://news-eleven.com)

စာရင္းစစ္ခ်ဳပ္အစီရင္ခံစာသုံးသပ္ခ်က္မ်ားသည္   ဥပေဒအတိုင္း

ေဆာင္ရြက္ျခင္းဟု တိုင္းစာရင္းစစ္ခ်ဳပ္  တုံ႕ျပန္

ရန္ကုန္တိုင္းစာရင္းစစ္ခ်ဳပ္ 
ေဒၚခင္သန္းလွအားေတြ႕ရစဥ္။
(ဓာတ္ပုံ-Yangon Hluttaw Facebook)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၄)၊ အမွတ္-၉၄

ဇန္နဝါရီ ၁၄၊ ၂၀၂၀ 

ဇန္နဝါရီလ (၁၄) ရက္ေန႔က က်င္းပ 
ေသာ ဒုတိယအႀကိမ္ မေကြးတိုင္းေဒသ 
ႀကီးလႊတ္ေတာ္ (၁၅) ႀကိမ္ေျမာက္ ပုံမွန္ 
အစည္းအေဝးတြင္ သရက္ၿမိ ႕ဳနယ္ မဲဆႏၵနယ္ 
အမွတ္ (၂) မွ ဦးေဇာ္မုိးေအာင္က မေကြး 
တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအေနျဖင့္ သတင္း 
အခ်က္အလက္မ်ားကို ျပည္သူမ်ားထံသို႔ 
ျဖန္႔ေဝေပးေရးႏွင့္ အစိုးရ၏လုပ္ငန္းမ်ား 
ေဆာင္ရြက္ေနမႈအေပၚ ျပည္သူလူထု၏ 
သေဘာထားႏွင့္ အႀကံျပဳခ်က္မ်ား ရယူေရး 
ႏွင့္ စဥ္းစားျပင္ဆင္ေနသည့္ မူဝါဒမ်ားႏွင့္ 
ပတ္သက္၍ အရပ္ဘက္အဖြဲ႕အစည္းမ်ား၏ 
အႀကံဉာဏ္မ်ားရယူႏုိင္ေရးအတြက္ ဟန္ခ်က္ 
ညီညီ ပူးေပါင္းေဆာင္႐ြက္သြားရန္ အစီ 
အစဥ္ ရိွ/မရိွ သိလုိေၾကာင္း ေမးျမန္းခ့ဲသည္။ 

အဆိုပါေမးခြန္းအေပၚ လူမႈေရးဝန္ႀကီး 
ေဒါက္တာခင္ေမာင္ေအး (ကိုယ္စား) 
အလုပ္သမားေရးရာဝန္ႀကီး ဦးျမင့္ေဆြမွ  
မေကြးတိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕မွ ေဆာင္ 
ရြက္ေနမႈမ်ားကို ျပည္သူမ်ားသိရွိႏိုင္ရန္ 
မေကြးတိုင္းဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ႏွင့္  ဝန္ႀကီးမ်ားမွ 

အပတ္စဥ္ကြင္းဆင္း၍ ခ်ျပရွင္းလင္းေပး 
လ်က္ရွိေၾကာင္းႏွင့္ တင္ျပခ်က္မ်ားကို 
အေလးထား ေဆာင္ရြက္ေပးလ်က္ရွိၿပီး 
အစဥ္ၾကပ္မတ္ အေကာင္အထည္ေဖာ္ေဆာင္ 
႐ြက္ေပးလ်က္ရွိသည္ဟု ေျဖၾကားခဲ့သည္။ 
ထို႔ျပင္   မေကြးတိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႐ုံး 
တြင္ Website လႊင့္တင္၍ ျပည္သူမ်ား 
အတြက္ ဝန္ေဆာင္မႈေပးမည့္ လုပ္ငန္းစဥ္ 

သတင္းအခ်က္အလက္မ်ား  ျဖန္႕ေဝေပးရန္ႏွင့္  အစိုးရ၏လုပ္ငန္းမ်ားအေပၚ 

ျပည္သူမ်ား၏သေဘာထားႏွင့္  အႀကံျပဳခ်က္မ်ားရယူရန္  အစီအစဥ္ ရွိ/မရွိ   ေမးျမန္း

ဇန္နဝါရီ ၃၀၊ ၂၀၂၀ 

တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ဘ႑ာေရး၊ စီမံကိန္းႏွင့္ စီးပြားေရး 
ေကာ္မတီ အတြင္းေရးမႉးေနရာ ေျပာင္းလဲျခင္းကို ဇန္နဝါရီ ၃၀ 
ရက္ကျပဳလုပ္သည့္ ဒုတိယအႀကိမ္ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 
ေတာ္ ၁၁ ႀကိမ္ေျမာက္ပုံမွန္အစည္းအေဝး ၁၁ ရက္ေျမာက္ေန႔တြင္ 
ျပဳလုပ္ခဲ့သည္။ 

အစည္းအေဝးတြင္ ဘ႑ာေရး၊ စီမံကိန္းႏွင့္ စီးပြားေရးေကာ္မတီ 
အတြင္းေရးမႉး တုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးေက်ာ္ေဇယ် 
(ဒဂုံ-၂) အစား လူမႈေရးႏွင့္ စီမံခန႔္ခြဲေရးေကာ္မတီအဖြဲ႕ဝင္ တိုင္း 
ေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးလွသိန္း (တာေမြ-၁) ကို 
ေျပာင္းလဲ တာဝန္ေပးအပ္ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးတင္ေမာင္ 
ထြန္းက ေၾကညာခဲ့သည္။ ဦးေက်ာ္ေဇယ်သည္  NLD ပါတီ ကိုယ္စား 
လွယ္အျဖစ္မွ ႐ုပ္သိမ္းခံထားရသူျဖစ္သည္။  

ယင္းသို႔အတြင္းေရးမႉးေနရာ ေျပာင္းလဲတာဝန္ေပးေၾကာင္း 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားက သေဘာတူ၊ မတူ ေမးျမန္းခ်ိန္တြင္ 
ေကာ္မတီ၏ ဥကၠ႒တာဝန္ယူထားသည့္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ 
ေဒၚစႏၵာမင္းက မတ္တပ္ရပ္ကန႔္ကြက္ခဲ့သည္။

ထိုသို႔ ကန႔္ကြက္စဥ္ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒က ''ကြၽန္ေတာ္တို႔ ဒီဥစၥာ 
က လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ရဲ႕ လုပ္ပိုင္ခြင့္အရလုပ္တယ္ မိန္းကေလး၊ ကိုယ္ 
စားလွယ္ကေနၿပီးေတာ့ ကန႔္ကြက္တယ္ဆိုရင္ မဲခြဲပါမယ္။ ကန႔္ကြက္ 
မယ္ဆိုရင္ ကန႔္ကြက္မယ့္သူ မတ္တပ္ရပ္ပါ'' ဟု ေျပာၾကားသည္။

ကန႔္ကြက္သူမ်ားမွာ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚစႏၵာမင္း၊ 
ဦးေက်ာ္ေဇယ်ႏွင့္ ဦးစံေက်ာ္တို႔သုံးဦးသာရွိၿပီး ေထာက္ခံသူမ်ား 
သျဖင့္ တုိင္းလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးလွသိန္းအား အတြင္းေရးမႉး 
အျဖစ္ ေျပာင္းလဲတာဝန္ေပးအပ္ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒က 
အတည္ျပဳခဲ့သည္။
(ကိးုကား- https://news-eleven.com )

ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္  ဘ႑ာေရး၊  စီမံကိန္းႏွင့္ စီးပြားေရးေကာ္မတီ  အေျပာင္းအလဲျဖစ္

မ်ားအား သိရွိႏိုင္ရန္ ထည့္သြင္းေဖာ္ျပေပး 
လ်က္ရွိၿပီး ျပည္သူလူထုထံမွတင္ျပခ်က္မ်ား 
ရွိပါက အျမန္စီစဥ္ေဆာင္ရြက္ေပးလ်က္ရွိ 
ေၾကာင္းႏွင့္ ေဆာင္ရြက္ၿပီးစီးမႈမ်ားကုိလည္း 
ျပည္သူလူထုထံသို႔ အေလးအနက္ထား 
ျပန္ၾကားေပးလ်က္ရွိသည္ဟု ဆိုသည္။ 

(ကိးုကား-မေကြးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ေဖ့စ္ဘြတ္ခ္)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၄)၊ အမွတ္-၉၄

ဇန္နဝါရီ ၃၀ ရက္၊ ၂၀၂၀ 

အရက္လိုင္စင္နွင့္ပတ္သက္ၿပီး  ဧရာ 
ဝတီတိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕ လံုျခံဳေရး 
ႏွင့္ နယ္စပ္ေရးရာဝန္ႀကီး ဗိုလ္မွဴးႀကီး 
ေက်ာ္စြာလိႈင္၏ လႊတ္ေတာ္တြင္း ေျဖၾကား 
ခ်က္ကို ေမးခြန္းေမးသူ ဝါးခယ္မ ၿမိဳ႕နယ္၊  
တိုင္းလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚ ျမင့္ျမင့္ 
စန္းက လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးမွာပင္ 
ကန္႔ကြက္ခဲ့ေၾကာင္း သိရွိရသည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ ဧရာဝတီတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ ၂၁ ႀကိမ္ေျမာက္ ပံုမွန္အစည္း 
အေ၀း တတိယေန႔ကို ဇန္နဝါရီ ၃၀ ရက္က 
က်င္းပရာ ေက်းရြာျပည္သူမ်ားမွ ပယ္ဖ်က္ 
ေပးရန္ ကန္႔ကြက္ထားေသာ တိုကၠလား 
ေက်းရြာရွိ CS2A အရက္လိုင္စင္အား 
မည္သုိ႔အေရးယူေပးမည္ကုိ သိရိွလုိေၾကာင္း 
ေဒၚ ျမင့္ျမင္႔စန္း၏ ၾကယ္ပြင့္ျပ ေမးခြန္းကို 
တိုင္းေဒသႀကီး လံုၿခံဳေရးႏွင့္ နယ္စပ္ေရးရာ 
ဝန္ႀကီး ဗိုလ္မွဴးႀကီးေက်ာ္စြာလိႈင္၏ ျပန္ 
လည္ေျဖၾကားခ်က္ကို ကန္႔ကြက္ခဲ့ျခင္းျဖစ္ 
သည္။

''ဝန္ႀကီးအေနနဲ႔ဒါကုိ ဘယ္လုိ အေၾကာင္း 
ျပခ်က္နဲ႔ လက္ခံရတာလဲ။ စာမွာ သက္ေသ 
ရွိေနတယ္ဆိုရင္ ဝန္ႀကီးအေနနဲ႔လည္း 

တာဝန္ရိွပါတယ္၊ ေမးခြန္းတစ္ခုကုိ ေျဖတယ္ 
ဆိုတာ ေအာက္ေျခကေရးျပတာကို ဖတ္ 
မျပပါနဲ႔၊ ကိုယ္တိုင္ကြင္းဆင္းေလ့လာၾကည့္
ပါဦး၊ ဝန္ႀကီးကိုယ္တိုင္ ဝါးခယ္မၿမိဳ႕နယ္ကို 
ဆင္းၿပီး ေလ့လာၾကည့္ပါဦး၊ အ့ဲရြာက ျပည္သူ 
ေတြနဲ႔ ေတြ႕ၾကည့္ပါဦး၊ ဘယ္လိုအေျဖေတြ 
ထြက္လာမလဲဆိုတာ၊ အဲ့ေတာ့ ဒီအေျဖကို 
လံုးဝကန္႔ကြက္ပါတယ္။ ဆက္လက္ၿပီး လုပ္ 
စရာရွိတာေတြ လုပ္သြားမွာပါ""ဟု ၎က 

ေျပာသည္။
ေက်းရြာအုပ္ခ်ဳပ္ေရးမွဴးႏွင့္  ျပည္သူ 

လူထုက  အႀကိမ္ႀကိမ္တင္ျပေသာ္လည္း  
ယင္းတိုင္ၾကားမႈမ်ားသည္ ပုဂၢိဳလ္ေရးမေက် 
လည္ျခင္းမ်ားပါဝင္ေနၿပီး ဧရာဝတီတိုင္း 
ေဒသႀကီး အစိုးရအဖြဲ႕အေနျဖင့္ အေရးမယူ 
ဘဲ ေစာင့္ၾကည့္မည္ဟု ေျဖၾကားျခင္းမွာ  
မျဖစ္သင့္ဟုဆုိသည္။ 
(ကိးုကား-https://www.facebook.com/myitmakhanews)

ဇန္နဝါရီ ၃၀ ရက္၊ ၂၀၂၀

ဒုတိယအႀကိမ္ မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ (၁၅) ႀကိမ္ေျမာက္ပုံမွန္အစည္း 
အေဝး (ပထမေန႔)တြင္ ေပ်ာ္ဘြယ္ၿမိဳ႕နယ္၊ 
မဲဆႏၵနယ္အမွတ္ (၂) မွ ဦးျမင့္္စုိးက မႏၲေလး 
တိုင္းေဒသႀကီးတြင္ ေပ်ာ္ဘြယ္ၿမိဳ႕နယ္ အပါ 
အဝင္  ၿမိ ႕ဳနယ္တုိင္းရိွ ေကာက္ခံလ်က္ရိွေသာ 
ၿမိဳ႕ဝင္ေၾကးေကာက္ခံမႈစနစ္ကို အၿပီးတိုင္ 
ဖ်က္သိမ္းေပးရန္ အဆုိတင္သြင္းရာ ကုိယ္စား 
လွယ္တစ္ဦးမွ ေထာက္ခံေဆြးေႏြးခ့ဲၿပီး လႊတ္္ 
ေတာ္မွ ေဆြးေႏြးရန္ သေဘာတူညီခဲ့သည္ 

ဟု သိရသည္။ 
ျပည္သူလူထုႏွင့္ ကြင္းဆင္းေတြ႕ဆုံမႈ 

တြင္ ၿမိဳ႕ဝင္ဂိတ္ေၾကး ေကာက္ခံမႈအေပၚ 
အဆင္မေျပ ေၾကာင္း တင္ျပမႈမွာ အမ်ားဆုံး 
ျဖစ္ေသာေၾကာင့္ အဆိုတင္သြင္းျခင္းျဖစ္ 
ေၾကာင္း ဦးျမင့္စိုးက ေျပာသည္။

''ၿမိ႕ဳဝင္ေၾကးေကာက္ခြင့္ရထားတ့ဲ ကုမၸဏီ 
ေတြက သတ္မွတ္ထားတဲ့ႏႈန္းထားထက္ ပို 
ေကာက္တယ္။ ျပည္သူေတြက သတ္မွတ္ 
ႏႈန္းထားထက္ ပိုမေဆာင္ခ်င္ဘူး။ သက္ 
ဆုိင္ရာကုိ တင္ျပေပမယ့္ ဆက္လက္ေကာက္ 
ခံ တာေတြရွိ ေနလို႔ အဆိုတင္ျပတာပါ""ဟု 

၎က ေျပာသည္။
ၿမိဳ႕ဝင္ေၾကးေကာက္ခံျခင္းကို ဖ်က္သိမ္း 

ခိုင္းျခင္းမဟုတ္ဘဲ ဂိတ္စနစ္ျဖင့္ ေကာက္ခံ 
ျခင္းကုိ ဖ်က္သိမ္းခုိင္းျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း အဆုိ 
ရွင္က ေျပာသည္။ အထက္ပါအဆိုႏွင့္ပတ္ 
သက္၍ လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝး စတုတၳ 
ေန႔တြင္ ေဆြးေႏြးမည္ျဖစ္ သည္။

ၿမိဳ႕ဝင္ေၾကးေကာက္ခံျခင္းကို ၿပီးခဲ့သည့္ 
၂၀၁၉ က တိုင္းေဒသႀကီးႏွင့္ ျပည္နယ္ 
အမ်ားစုတြင္ ရပ္ဆိုင္းမႈမ်ားရွိခဲ့သည္။

(ကိးုကား- https://7day.news၊ ကေနာင္အင္စတီက်ဳ)

ၿမိဳ ႕ဝင္ေၾကးေကာက္ခံမႈစနစ္ကို  အၿပီးတိုင္ဖ်က္သိမ္းေပးရန္  အဆိုတင္သြင္း

တိုင္းဧရာ  လံုျခံဳေရးႏွင့္ နယ္စပ္ေရးရာဝန္ႀကီး၏  လႊတ္ေတာ္တြင္း 

ျပန္လည္ေျဖၾကားခ်က္ကို  ေမးခြန္းေမးသူကိုယ္စားလွယ္မွ  ကန္႕ကြက္


